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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

I forlængelse af samrådet om refusion af udbytteskat, jf. SAU alm. del - samrådsspørgs-

mål EFGH og K, bedes ministeren oplyse, om der i årene 2010-13 løbende har været 

foretaget stikprøvekontroller i sager om refusion af udbytteskat, og om sådanne kontrol-

ler har ført til opdagelse af tilfælde af uberettiget anmodning om refusion. 

 

Svar 

SKAT har for mig oplyst, at der i perioden 2010-2013 ikke har været foretaget systema-

tisk stikprøvekontrol i sager om refusion af udbytteskat.  

 

Jeg kan desuden oplyse, at Skatteministeriets Interne Revision i rapporten ”SKATs admini-

stration af udbytteskat og refusion af udbytteskat”, som blev offentliggjort den 25. september 

2015, blandt andet har redegjort for bilagskontrol i sager om refusion af udbytteskat. Det 

fremgår blandt andet af rapporten, at ”Den interne kontrol af, at det selvangivne datagrundlag 

(bilagskontrol) er korrekt, sker fortrinsvis ved kontrol i regi af indsatsprojekter på baggrund af SKATs 

aktivitetsplan. Hvilke områder af datagrundlaget, som skal udtages til kontrol, vurderes gennem en 

risikovurdering af dels skatte- og afgiftslovgivningen og dels de borgere og virksomheder, som lovgivningen 

vedrører”. 
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